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  Hudební život bubeníka je pestrý. Zvlášť, pokud pochází z hudební rodiny, kde bicí jsou velmi
často na prvním místě. Vašek Švec k bubnům tíhne od malička, ostatně nejen to mapuje
rozhovor s ním v pořadu Hvězdy jihu Jarda Hnízdil.
Swingové kapely, big bandy, dechovky, náročné jazzové projekty, ale i spolupráce s folkovými
kapelami. Starý parník, Zatrest band, Metroklub, Bez not, Výborný trio, spolupráce se
Štěpánem Markovičem či Mirkem Surkou, studiově i pódiově s kapelami Žalman & spol., Vendy
Band, Spolektiv a mnoho dalších. To je jen trocha poodkrytí z povídání na 
JČ1
.
 
{denvideo https://www.youtube.com/watch?v=0Hj7jpB-kXw}
 
Když už je řeč o bubenících, tak tady na jihu jsou v tomto oboru další zajímaví lidé.
 
Karel Metelec
- působí v kapele 
Jen tak tak
(předtím Flow Track) už... dlouho. Ač je výškou nepřehlédnutelný, působí jako takový tichý muž
vzadu. Pokud ovšem něco řekne, stojí to za to. Buď to má váhu a nebo se pak zasmějete. Umí i
zpívat, ovšem velmi výjimečně, tyto vlohy v současné době kapela nevyužívá. Co ovšem
využívá, jsou jeho texty. Není jich moc, ovšem velmi kvalitní. Profesí je vychovatel mladých
truhlářů.
Matěj Novák - tak tohle je velká naděje bubenického světa. V Cihelně a spol. působí od 16 let
a je velkou oporou kapely, i když je nejmladší. Při své "práci" je dosti precizní a je vidět, že o
tom přemýšlí. Žádný úhoz není zbytečný a je přesně tam, kde má být. V loňském roce se mu
podařilo ve skupině s dalšími bubeníky vyhrát republikovou soutěž. Zatím ještě studuje na
gymnáziu.           
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